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Prítomní:   9  poslancov - podľa prezenčnej listiny (nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov, Obecné zastupiteľstvo v Konskej bolo spôsobilé rokovať 

a uznášať sa). 

 

PRÍTOMNÍ: 8+1 

Ondrej Gabčík, Ing. Anna Komolíková,  

Mgr. Monika Malaťáková, Eugen Martinka,  

Ing. Tatiana Rosincová, Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík, Rudolf Dávidík (od 18:45 hod.)                      

NEPRÍTOMNÍ: 0 -  

 

Program: podľa pozvánky  

 

Zasadnutie viedol: p. Ing. Janka Stupňanová – starostka obce  

 

Zapisovateľka: p. Renáta Baránková 

 

Overovatelia: p. Eugen Martinka, p. Juraj Vandlík 

 

Začiatok zasadnutia:  18:40 hod. 

 

Miesto rokovania:  Zasadačka Obecného úradu 

 

 

K bodu č. 1 

Zahájenie a kontrola uznesení 

 

 Starostka obce Ing. Janka Stupňanová privítala všetkých prítomných na 4. zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva v Konskej, ktoré zvolala a viedla v súlade s príslušnými ust. zákona  

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zn.n.p. a v súlade s Rokovacím poriadkom Obecného 

zastupiteľstva v obci Konská.  

 Starostka konštatovala, že je prítomných 8 poslancov, teda nadpolovičná väčšina 

všetkých poslancov, Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

 Následne oboznámila prítomných s návrhom programu zasadnutia OZ a za program 

dala hlasovať. 

 V ďalšej časti tohto bodu informovala o plnení úloh, ktoré vyplynuli 

z predchádzajúceho uznesenia OZ. Uznesenia sú splnené alebo sa plnia priebežne. (V priebehu 

tejto časti bodu rokovania sa na zasadnutie dostavil aj pán poslanec Rudolf  Dávidík – čas:                    

o 18:45 hod.). 

  

Poslanci OZ program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Konskej schválili. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Ondrej Gabčík, Ing. Anna Komolíková, Mgr. 

Monika Malaťáková, Eugen Martinka, Ing. 

Tatiana Rosincová, Juraj Šimkulič, Mária 

Vanáková,  

Juraj Vandlík 

  

Dávidík Rudolf nebol prítomný na zasadnutí počas hlasovania  
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K bodu č. 2 

Voľba zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku: 

p. Renátu Baránkovú – pracovníčku Obecného úradu. 

Za overovateľov navrhla:  p. Eugena Martinku a p. Juraja Vandlíka – poslancov OZ. 

 

Poslanci OZ za zapisovateľku zápisnice schválili pracovníčku Obecného úradu  

p. Renátu Baránkovú a za overovateľov  zápisnice poslancov Obecného zastupiteľstva 

v Konskej p. Eugena Martinku a p. Juraja Vandlíka. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Rudolf Dávidík, Ondrej Gabčík, Ing. Anna 

Komolíková, Mgr. Monika Malaťáková, 

Eugen Martinka, Ing. Tatiana Rosincová, 

Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík   

  

 

 

K bodu č. 3 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

 

Pani starostka oboznámila poslancov s plánom realizácie stavby budúceho 

oprávneného, ktorým je Stredoslovenská distribučná, a.s., Žilina. Jedná sa  o realizáciu stavby 

,,Konská – smer Zbyňov – predĺženie NNK“, SW kód: 8518, ktorou bude (v prípade realizácie)  

dotknutý aj pozemok budúceho povinného (Obec Konská) – v rozsahu podľa projektovej 

dokumentácie vypracovanej BBF elektro, s.r.o., Radlinského 17/B, 052 01 Spišská Nová Ves, 

Ing. Štefan Házy. 

Vecné bremeno by bolo na časti pozemku dotknutom realizáciou uvedenej stavby 

bezodplatne v prospech budúceho oprávneného - vecné bremeno o predpokladanej výmere 460 

m2. Skutočný rozsah vecného bremena bude vymedzený po realizácii stavby porealizačným 

geometrickým plánom. 

Predmetom zmluvy o zriadení vecného bremena bude: 

- nehnuteľnosť, pozemok , na ktorom by bolo umiestnené elektroenergetické zariadenie – 

rozsah vyznačený geometrickým plánom (t.j. časť pozemku  KN-E 2335/401 zastav. plochy 

a nádvoria o výmere 3729 m2 (výmere obmedzenia 8 m2) a na KN –E 2334/1 ostat. plochy 

o výmere 1540 m2 (výmere obmedzenia 452 m2) zapísané na LV č. 817 v prospech Obce 

Konská v 1/1-ine) 

Rozsah vecného bremena:  

- umiestnenie elektroenergetického zariadenia na pozemku, jeho prevádzka - vykonávanie 

povolenej činnosti (distribúcia elektriny ) a prístup k nemu v zmysle zákona č.251/2012 Z.z. 

o energetike v zn.n.p. 

Táto zmluva by sa uzatvorila z dôvodu, že žiadateľ podal návrh na vydanie rozhodnutia 

o umiestnení stavby (Stredoslovenská distribučná, a.s. Žilina) na líniovú stavbu – výstavba NN 

zemného káblového vedenia (N) A YY-J 3x240+120 SM/SM v celkovej dĺžke 230 m 



Strana 4 z 10 
 

napojením cez VRIS1 na existujúci podperný bod vzdušnej siete s ukončením v navrhovanej 

PRIS. 

Na existujúci betónový podperný bod NN siete v obci Konská, osadený pri ceste 

v smere na obec Zbyňov sa osadí nová vonkajšia rozpojovacia skriňa VRIS1. V novej skrini 

VRIS1 sa na existujúcu sieť napojí NN kábel (N) A YY-J 3x240+120. Existujúca sieť, na ktorú 

sa napojí nové NNK vedenie, je napojená vývodom z existujúcej trafostanice 

253/ts/konska_obec. NN kábel bude uložený v zemi, vo výkope. Osadí sa jedna nová skriňa – 

PRIS č.1 pre napojenie nových odberných miest (p. R. Vereš ). NN kábel sa ukončí v novej 

rozpojovacej skrini PRIS č.1. Skriňa bude osadená ako samostatne stojaca. Dĺžka trasy 

novovybudovaného vedenia je 230 m.  

Dôvodom stavby je požiadavka na nové pripojenie odberného miesta v lokalite obce 

Konská, ktoré je v súčasnosti bez elektrických sietí – je to stavba p. Ing. Mgr. Radomíra Vereša, 

tým mu by bolo umožnené stavbu RD skolaudovať. 

 

Poslanci OZ schválili Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

s budúcim oprávneným Stredoslovenská distribučná, a.s., Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 

Žilina, IČO: 36442151 na KN-E 2335/401 zast. pl. a nádvoria o výmere 3729 m2 (výmere 

obmedzenia 8 m2) a na KN –E 2334/1 ost. plochy o výmere 1540 m2 (výmere obmedzenia 

452 m2) zapísané na LV č. 817 v prospech Obec Konská v 1/1-ine. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Rudolf Dávidík, Ondrej Gabčík, Ing. Anna 

Komolíková, Mgr. Monika Malaťáková, 

Eugen Martinka, Ing. Tatiana Rosincová, 

Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík   

  

 

  
K bodu č. 4 

Zámer nájomnej zmluvy nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa 

 

Obci Konská bola dňa 14.02.2019 doručená písomná žiadosť podnikateľa: Bohuslav 

Jasenovský JE-TRANS-SK, IČO: 40132650, miesto podnikania: 013 14 Kamenná Poruba, 

Hlavná 115/113 (ďalej len „Záujemca“) o uzatvorenie nájomnej zmluvy v zmysle zákona č. 

504/2003 Z.z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho podniku                             

a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov v znení neskorších právnych predpisov, na 

základe ktorej by došlo zo strany Obce Konská k prenechaniu pozemkov do nájmu  záujemcovi 

za nájomné v sume vo výške 50,- € (slovom: Päťdesiat eur) /1 Ha výmery pozemkov /1 rok za 

účelom užívania pozemkov záujemcom k výkonu poľnohospodárskej činnosti formou zberu 

krmovín. Obec v súčasnej dobe nemá iný dlhodobejší zámer, v rámci ktorého by predmetné 

pozemky využívala – uviedla starostka k obsahu žiadosti p. B. Jasenovského.  

Jedná sa o pozemky: 

1. EKN parcela č. 1218, výmera: 4003 m2, orná pôda, zapísaná na LV č. 817 pre kat. úz. 

Konská, 

2. EKN parcela č. 1219/1, výmera: 2292 m2, orná pôda, zapísaná na LV č. 817 pre kat. úz. 

Konská, 
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3. EKN parcela č. 1219/1, výmera: 1307 m2, orná pôda, zapísaná na LV č. 1815 pre kat. 

úz. Rajecké Teplice, 

4. EKN parcela č. 2277, výmera:   868 m2, ostatná plocha, zapísaná na LV č. 1815 pre kat. 

úz. Rajecké Teplice 

 

na poľnohospodárske účely na zber krmovín.  

Pôvodná nájomná zmluva bola uzatvorená 31.08.2015 na obdobie 3 rokov. Nakoľko 

nájom skončil dňom 31.08.2018, opätovne si p. Bohuslav Jasenovský podal žiadosť. 

 

Pani poslankyňa Ing. T. Rosincová upozornila na skutočnosť, že podnikatelia a SHR, 

ktorí majú prenajaté pozemky (či už od obce alebo súkromných osôb) na výkon 

poľnohospodárskej činnosti, si ich oplotili a niektorí majú oplotené aj tie, ktoré neboli 

predmetom nájmu. Starostka prisľúbila, že budú vykonané obhliadky na tvare miesta a následne 

budú realizované potrebné opatrenia.   

 

a) Poslanci OZ schválili počtom 9 všetkých prítomných poslancov v súlade 

s ustanovením §9a odsek 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov zámer  uzatvoriť nájomnú zmluvu na nehnuteľnosti vo vlastníctve 

obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých 

poslancov, a to: Uzatvoriť nájomnú zmluvu s Bohuslav Jasenovský JE-TRANS –SK,  na 

parcelu registra ,,E“ 1218 orná pôda o výmere 4003 m2, parcela registra ,,E“ 1219/1 orná 

pôda o výmere 2292 m2 – zapísané na LV č. 817 vo vlastníctve  Obec Konská v 1/1-ine , 

kat. úz. Konská a parcela registra ,,E“ 1219/1 orná pôda o výmere 1307 m2, parcela 

registra ,,E“ 2277 ost .plocha o výmere 868 m2 , zapísané  na LV  č. 1815 vo vlastníctve 

Obec Konská  v 1/1-ine, kat. úz. Rajecké Teplice. 
 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Rudolf Dávidík, Ondrej Gabčík, Ing. Anna 

Komolíková, Mgr. Monika Malaťáková, 

Eugen Martinka, Ing. Tatiana Rosincová, 

Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík   

  

 

b) Poslanci OZ poverili  Obecný úrad, aby zabezpečil všetky potrebné právne 

a ekonomické záležitosti súvisiace s nájomnou zmluvou (medzi Obec Konská a Bohuslav 

Jasenovský JE-TRANS –SK). 

 

 

K bodu č. 5 

Informácia o podaných projektoch 

 

 V tomto bode starostka poinformovala prítomných o žiadostiach, ktoré obec podala                     

v rámci vyhlásených výziev na získanie finančných prostriedkov (dotácií, príspevkov, resp. 

grantov) pre obec. Jedná sa o nasledovné projekty: 

 

- Výzva Rady vlády SR pre prevenciu kriminality na financovanie projektu v oblasti  

prevencie kriminality pre rok 2019 – do 04.03.2019 –  doplnenie kamerového 

systému v obci;  
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Projekt podaný v stanovenom termíne s názvom „Kamerový systém obce Konská – 

II. Etapa“. Žiadame o rozšírenie kamerového systému – kamera ŠPZ vstup do obce, 

priestory bývalej MŠ,  ZŠ s MŠ (vchod pre ZŠ, MŠ), ihrisko na Zábystričí, bytové domy 

č.s. 599 a č.s. 600 (vonkajšie priestory a vnútorné priestory (vstup), na otočni (horný 

koniec), detské ihrisko oproti fare, cintorín (vstup) – celková suma 9.390 eur (2347,50 

eur vlastné zdroje, 7.042,50 eur dotácia) 

 

- Individuálne potreby obcí na rok 2019 z Ministerstva financií SR – do 31.03.2019 

– oplotenie cintorína. Pri tejto príležitosti starostka pripomenula, že kúpne zmluvy na 

cintorín (majetkovoprávne vysporiadane cintorína) boli zapísané na Katastri 

a v najbližšej dobe budú finančné prostriedky  vyplatené jednotlivým  predávajúcim. 

Účel dotácie/názov projektu – „Rekonštrukcia oplotenia cintorína“, celková suma 

15.000,- eur (1.500,- eur vlastné zdroje, 13.500,- eur dotácia) 

 

- Výzva č. 1/2019 podľa VZN č. 55/2018 o poskytnutí dotácií z rozpočtu Žilinského 

samosprávneho kraja – Aktívny človek  = Aktívna spoločnosť- ihrisko pri bývalej 

MŠ; 

Projekt s názvom ,,Šport spája , nie rozdeľuje“. Celková suma 4.595,- eur (1.595,- eur 

vlastné zdroje, 3.000,- eur dotácia) Žiadame na bezuzlovú sieť, viazaciu šnúru, stĺpy                 

6 m, brány 2 ks. 

 

- Výzva č. 3/2019 podľa VZN č. 55/2018 o poskytnutí dotácií z rozpočtu Žilinského 

samosprávneho kraja - Verejný priestor a verejná infraštruktúra – bezbariérový 

vstup do priestorov bývalej MŠ; 

Projekt s názvom ,,Aj imobilní ľudia patria do našej spoločnosti“. Celková suma 

4.190,- eur (1.100,- eur vlastné zdroje, 3.090,- eur dotácia). Žiadame na zábradlie, 

cement, piesok, sieťovinu, mrazuvzdornú dlažbu, lepidlo, špárovaciu hmotu, výkopové 

a búracie práce). 

 

- Úrad vlády SR – Podpora rozvoja športu na rok 2019 do 15.03.2019 – detské ihrisko 

oproti Farskému úradu; 

Projekt s názvom ,, Nie je nám to jedno, v akom prostredí trávia čas naše deti“ 

Celková suma 15.150,- eur (3.150,- eur vlastné zdroje, 12.000,- eur dotácia ). Žiadame 

na zostavu nerezovú, bezúdržbovú v prevedení ANTIVANDAL). 

 

- Projekt cez dm drogerie markt, s.r.o. (Iniciatíva dm {spoločne} Pre lepší svet). 

Žiadalo sa na semená lúčnych kvetov na obecné pozemky na Zábystričí v sume 1.000,- 

eur. Projekt pod názvom – „Návrat k kvetnatým lúkam“. 

 

 Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o podaných projektoch (na získanie 

finančných prostriedkov – dotácií, príspevkov a grantov pre obec). 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Rudolf Dávidík, Ondrej Gabčík, Ing. Anna 

Komolíková, Mgr. Monika Malaťáková, 

Eugen Martinka, Ing. Tatiana Rosincová, 

Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík   
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K bodu č. 6 

Plán investičných akcií na rok 2019 

 

 Úvodom k predmetnému bodu rokovania starostka poznamenala, že pri zostavovaní 

návrhu plánu investičných akcií na rok 2019 bola zohľadnená naliehavosť akcií a reálnosť 

nákladov. 

 

 Plán investičných akcií zahŕňa projektové dokumentácie, s ktorými sa obec zaoberá 

dlhodobejšie, realizácia bola zadaná zhotoviteľom v predchádzajúcich rokoch, momentálne sú 

vo fáze rozpracovanosti, ďalej sú to projektové dokumentácie nové, ktoré obec v priebehu roka 

2019 plánuje zadať zhotoviteľom a stavby, ktorých realizácia už prebieha alebo je naplánovaná 

na rok 2019. 

   

PD - POKRAČUJÚCE AKCIE: 

1.  Komunikácia Vyšné Kapustniská                                           

2.  Komunikácia Nižné Kapustniská                                           

3.  Komunikácia na ulici Jarky                                              

     

PD - NOVÉ AKCIE:                                     

1. Komunikácia na Ulici 1. mája                                                    

2. Komunikácia na ulici Lúky                                                   

3. Chodník  pri p. I. Štafenovej                                                        

4. Prístavba MŠ k ZŠ s MŠ                                                      

5. Oplotenie (p. J. Bieliková)                                                       

6. Vodozádržné opatrenia – námestie                                

 

STAVBY - POKRAČUJÚCE AKCIE: 

1. Nadstavba ZŠ s MŠ s vytvorením nových tried Konská (Rozpočet 118.536,84 € s DPH)   

2. Stavebné úpravy bývalej MŠ                                                         

3. Komunikácia na Ulici 1. mája                                                            

4. Rekonštrukcia ihriska pri bývalej MŠ                                          

5. Rekonštrukcia  detského ihriska (oproti Farskému úradu)  

 

Poslanci OZ schválili plán investičných akcií na rok 2019 v rozsahu podľa prílohy 

tejto zápisnice. 

 

HLASOVANIE 

ZA: 9 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
Rudolf Dávidík, Ondrej Gabčík, Ing. Anna 

Komolíková, Mgr. Monika Malaťáková, 

Eugen Martinka, Ing. Tatiana Rosincová, 

Juraj Šimkulič, Mária Vanáková,  

Juraj Vandlík   

  

 

 

K bodu č. 7 

Rôzne a záver 

 

V tomto bode sa starostka, poslanci a prítomní občania zaoberali nasledovnou 

problematikou: 
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- Nadstavba ZŠ s MŠ s vytvorením nových tried (ZŠ) – 13.03.2019 bolo 

ukončené verejné obstarávanie (cez TENDERnet), prihlásilo sa 9 firiem, víťazná 

bola spoločnosť Goldbau, s.r.o. s najnižšou ponukou 102.900,- eur, druhá 

v poradí spoločnosť BTI, s.r.o. s ponukou 105.353,23 eur a tretia spoločnosť 

ERPOS, spol. s r.o. s ponukou 109.616,69 eur (ceny sú uvedené s DPH); víťazná 

spoločnosť bola vyzvaná na doplnenie dokladov, ak tak neurobí, nastupuje 

spoločnosť ďalšia v poradí.   

Pán Ing. P. Mičuch k uvedenému projektu vyslovil názor, že sa mala nadstavba 

a prístavba ZŠ s MŠ riešiť komplexne, vytvorenie tried ZŠ, MŠ aj telocvičňa 

súbežne, že podľa PD to je možné.   

- Komunikácia na ulici Lúky – dňa 01.03.2019 sa uskutočnilo stretnutie, 

navrhovaným riešením je možnosť, aby vlastníci dotknutých parciel v k.ú. 

Kamenná Poruba, previedli vlastníctvo na Obec Kamenná Poruba a vlastníci 

v k.ú. Konská na Obec Konská, čím by sa zjednodušila komunikácia a ďalší 

postup.  

- Chodník pri p. I. Štafenovej – projektant oslovený, treba ešte osloviť statika 

a doriešiť existujúce pivnice popri ceste  

- Chodník pozdĺž cesty I/64 v k.ú. Rajecké Teplice – Mesto Rajecké Teplice 

dalo vypracovať PD pre územné a stavebné konanie, malo by sa v stavbe 

pokračovať.  

- Komunikácia na ulici Poľná – sťažnosť p. Bc. A. Bohinskej a p. Ing. J. 

Bohinského, PhD. na neriešenie finálnej úpravy cesty, ktorá sa dostáva do stavu 

pred dočasnou úpravou.  

- Komunikácie po rozkopávkach, ktoré uskutočňuje  SEVAK a.s. ale aj 

súkromné osoby (prípojky k stavbám RD a pod.), treba dať do pôvodného stavu 

– Hlavná cesta je často rozkopávaná z dôvodu porúch na vodovode – na  

SEVAKu budú preverené možnosti výmeny vodovodu, výmena bola zatiaľ 

zrealizovaná len na Novej ulici (na Novú ulica sa pripája Ul. 1. mája, ktorá je vo 

výstavbe a ul. Poľná, ktorej povrchová úprava je len provizórna), prekládka 

vodovodu sa uskutoční na ulici Podstránie – budú vykonané obhliadky, 

komunikácie sa budú riešiť komplexne.  

- Parkovacie miesta pri BD s.č. 599 a s.č. 600 – z dôvodu množiacich sa 

sťažností a sporov, ktorých dôvodom je nedostatočná kapacita parkoviska pri 

BD, obec vyzvala nájomníkov, aby nahlásili počet áut, ktoré parkujú na tomto 

parkovisku; niektorí si povinnosť splnili až po opätovnej výzve a podľa počtu 

nahlásených áut, by kapacita parkoviska mala byť postačujúca, keďže tak nie je, 

obec bude musieť podniknúť patričné kroky smerujúce k prenájmu jednotlivých 

parkovacích miest. 

- Zápis detí do 1. ročníka ZŠ – 08.04.2019 (pondelok) v čase od 13:00 do 18:00 

hod. v budove ZŠ, zápis bude pokračovať do 11.04.2019 v kancelárii riaditeľky 

školy od 15:00 do 16:00 hod. 

- Prijímanie žiadostí na predprimárne vzdelávanie v MŠ – žiadosti sa budú 

vydávať od 15.04. do 26.04.2019 v budove MŠ, budú prístupné na stiahnutie na 

webovom sídle MŠ; rozhodnutia o prijatí/neprijatí dieťaťa si rodič prevezme 

osobne od 20.05. do 24.05.2019  v čase od 09:00 do 16:15 hod. u zástupkyne 

školy. 

- Dobrovoľná kvapka krvi – zmena termínu z 03.05.2019 na 26.04.2019 o 08:00 

hod. v sále KD Zbyňov  

- Jednoduché pozemkové úpravy v obci – terajšia etapa Register pôvodného 

stavu, ktorá pozostáva z: spracovanie registra pôvodného stavu v rámci projektu 
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pozemkových úprav, prevzatie aktuálnych údajov o parcelách a ich vlastníkoch 

z IS Katastra nehnuteľností, aktualizácia bonitných máp a ocenenie pozemkov, 

vyhotovenie máp a výpisov z registra pôvodného stavu, doručenie výpisov 

vlastníkom, vyriešenie námietok vlastníkov voči údajov registri; ďalšia etapa – 

Zásady umiestnenia nových pozemkov, najbližšie stretnutie komisie v stredu 

20.03.2019.  

- Kompostéry na BRO pre každú domácnosť, ktoré mli byť obci už dodané 

v rámci projektu „Kompostujeme v Rajeckej doline“ ešte v roku 2018 – problém 

s dodávateľom, stretnutie projektovej manažérky v Bratislave vo štvrtok 

21.03.2019, následne budú poslanci informovaní.  

- Zberný dvor (resp. zberné miesto) – bol počas zimného obdobia zatvorený, 

pán Mgr. P. Račko žiadal informáciu, kedy bude otvorený.  

- Odpad z čistenia ulíc – treba vyzvať Slovenskú správu ciest, aby realizovali 

čistenie komunikácií po zimných posypoch v oveľa skoršom termíne, inak sa 

tento odpad dostáva do nádob na KO a VOKu a je vyvezený na skládku odpadov, 

čím sa obci zvyšuje množstvo KO uloženého na skládke – upozornil p. Ing. P. 

Mičuch; čistenie komunikácií je momentálne realizované zamestnancami obce 

a brigádnicky členmi DHZO; p. V. Prieložný upozornil na odpad, ktorý videl na 

Zábystričí – likvidácia sa už rieši. 

- Obecný hlásnik – služba sms, prípadne mailov pre občanov – v priebehu apríla 

by mala byť zrealizovaná. 

- Železničná stanica - cestovný poriadok vlakov nie je zosúladený s cestovným 

poriadkom autobusov (prípoje), treba pridať spoj v ranných hodinách (do práce), 

prístrešok na železničnej stanici – čakáreň pre cestujúcich chýba, kaluž a blato 

na vstupe na železničnú stanicu – pozemky vo vlastníctve ŽSR, upchatá dažďová 

kanalizácia vyúsťujúca za železničnou traťou - upozornil p. J. Ondrišík  – obec 

zabezpečí prečistenie, ktoré sa v minulosti už 2-krát realizovalo. 

- Výruby, orezávanie drevín  - na brehoch rieky pripomenuli p. V. Prieložný                     

a p. O. Gabčík  – rieši sa s Povodím Váhu, sú vlastníkmi pozemkov; tiež na 

obecných pozemkoch treba zrealizovať  orezávanie;  

p. Ing. P. Mičuch oznámil, že je ochotný aj naďalej kosiť obecný „Ohrešok“, len 

žiada obec o vyrovnanie nerovností valcovaním – obec zabezpečí. 

- Optická sieť – na termín dobudovania sa spýtal p. Ing. P. Mičuch – v I. etape 

boli uložené káble na Ul. 1. mája, aby mohla byť uskutočnená výstavba 

komunikácie - ďalší postup a termíny starostka rieši, nakoľko došlo k menám. 

- Plán zasadnutí OZ – p. V. Stranianek žiadal, aby bol vypracovaný a zverejnení 

plán zasadnutí OZ – zasadnutia OZ sa uskutočňujú podľa potreby, najmenej raz 

za 3 mesiace, pozvánky sa zverejňujú na úradnej tabuli obce a na webovom sídle 

obce najmenej 3 dni pred  zasadnutím OZ.  

- Dotácie z rozpočtu obce pre TJ VTJ Rajecké Teplice - Konská – na zasadnutí 

OZ sa zúčastnili prezident TJ VTJ p. V. Stranianek, viceprezident p. V. 

Prieložný, ďalší členovia TJ VTJ: p. Mgr. P. Račko, p. J. Štrba, p. Z. Šustek,                  

p. J. Capko z ObFZ..., ktorí apelovali na poslancov OZ, aby vzali do úvahy 

finančnú situáciu TJ VTJ, ktorá sa momentálne javí ako likvidačná, ak im v roku 

2019 nebude z obce poskytnutá dotácia. Obec v roku 2018 neposkytla TJ VTJ 

požadovanú dotáciu 8.000,- eur z dôvodu, že kontrola dotácie poskytnutej v roku  

2017 nie je ukončená (na jej vymáhanie zo strany TJ VTJ bola podaná 

Predžalobná výzva a podnet na Okresnú prokuratúru Žilina na preskúmaniu 

zákonnosti postupu Obce Konská v kontexte Uznesenia obecného zastupiteľstva 

č. 1/2018 zo dňa 26.02.2018); sťažovali sa na dlhodobý priebeh a spôsob 
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kontroly použitia dotácie poskytnutej v roku 2017 vo výške 4.000,- eur, ktorú 

vykonáva hlavná kontrolórka obce – požadovali vysvetlenie a termín ukončenia 

kontroly. Nakoľko HK nebola prítomná na zasadnutí OZ, starostka obce 

vzhľadom na vzniknutú situáciu uviedla, že sa nebude k predmetnej záležitosti 

vyjadrovať (Predžalobná výzva, podnet na Okresnú prokuratúru...); zo strany 

HK kontrola naďalej prebieha, o stave priebehu kontroly budú poslanci OZ 

oboznámení.  

Nasledovala rozsiahla debata medzi členmi TJ VTJ, občanmi (p. V. Baránek., p. 

J. Ondrišík,. p. Š. Stupňan ...) a poslancami na tému dotácie z RO.  

Starostka konštatovala, že bod „Rôzne“ bol týmto vyčerpaný.    

  

 

  Po vyčerpaní programu sa starostka obce poďakovala prítomným za účasť a pozornosť 

a riadne zasadnutie OZ ukončila, čas: 20:20 hod. . 

 

 

 

 

 

Ing. Janka Stupňanová 

                                                                                                                   starostka obce 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

               -   p. Eugen Martinka                  ........................................ 

 

 

  -    p. Juraj Vandlík      ....................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 


